

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
PAIX –TRAVAIL - PATRIE

-----  
MINISTERE DES FORETS  
ET DE LA FAUNE

-----  
CABINET DU MINISTRE



BP 34430 Yaoundé  
Tel : (237) 222 23 92 28

REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace –Work - Fatherland

-----  
MINISTRY OFFORESTRY  
AND WILDLIFE

-----  
MINISTER'S CABINET

0212

N° \_\_\_\_\_/CRP/MINFOF/CAB

## COMMUNIQUE RADIO-PRESSE

Le Ministre des Forêts et de la Faune informe les usagers, les opérateurs du sous-secteur forêts et faune, les partenaires au développement que dans le cadre de la de lutte contre l'exploitation forestière illégale, la lutte anti-braconnage, les pratiques de corruption et d'arnaque de toutes sortes aussi bien dans les services centraux que déconcentrés du Ministère des Forêts et de la Faune, qu'un dispositif avec un numéro vert « **1507** » destiné à la collecte des informations sur ces pratiques répréhensibles, a été mis en place au sein de ce département ministériel.

Ce numéro court gratuit « **1507** » joignable de lundi à vendredi entre 08 heures et 18 heures est accessible à partir de toutes les plateformes des réseaux de communication fixe et mobile (CAMTEL, ORANGE, MTN, NEXTEL).

Par conséquent, le Ministre exhorte les victimes ou témoins de toutes pratiques déviantes, non conformes à l'éthique et à la loi, à les dénoncer auprès de ce centre d'appel, afin que des mesures correctives visant à donner satisfaction aux usagers soient prises sans autre délai d'une part et les agents publics indéliçables sanctionnés d'autre part.

Yaoundé, le 11 AUG 2022

Le Ministre des Forêts et de la Faune,

Jules Doret NDONGO

### Ampliations :

- Tous les services du MINFOF
- Chronos/archives

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
PAIX -TRAVAIL - PATRIE  
-----  
MINISTERE DES FORETS  
ET DE LA FAUNE  
-----  
CABINET DU MINISTRE  
-----



REPUBLIC OF CAMEROON  
Peace -Work - Fatherland  
-----  
MINISTRY OF FORESTRY  
AND WILDLIFE  
-----  
MINISTER'S CABINET  
-----

BP 34430 Yaoundé  
Tel : (237) 222 23 92 28

0212  
N° \_\_\_\_\_/CRP/MINFOF/CAB

## PRESS RELEASE

The Minister of Forestry and Wildlife hereby informs users, operators in the sub sector forestry and wildlife and development partners that within the framework of the fight against illegal logging, poaching, corrupt practices and all sorts of extortion in the central as well as decentralised serves of the Ministry of Forestry and Wildlife, that a mechanism with a toll-free number "1507" meant for gathering information on such illegal practices, has been set up in his ministry.

This toll-free number "1507" is open from Monday to Friday between 8 a.m. and 6 p.m. and is accessible using all telephone networks, both fix and mobile (CAMTEL, ORANGE, MTN, NEXTEL).

Therefore, the Minister urges the victims or witnesses of such deviant practices which are contrary to ethics and law to report them using the above number, so that corrective measures aimed to satisfy users are taken without further delay in on part and dishonest public officials are sanctioned in other part.

Yaounde, 11 AUG 2022

The Minister of Forestry and Wildlife

**Jules Doret NDONGO**

### Copies :

- All MINFOF services
- Records / Archives